
Hierbij de schriftelijke reactie op de vraag van de SP: 

De afname van dienstregelingsuren heeft verschillende verklaringen, zoals ook opgenomen in de 
statenbrief (taakstelling vanuit het rijk en/of aanpassing vervoeraanbod op de vraag). Buurtbuslijnen 
spelen daar geen enkele rol in. In de U-OV concessie zijn geen buurtbuslijnen. In de streekconcessie 
is gedurende de hele vorige concessieperiode met een gelijkblijvend aantal van drie buurtbuslijnen 
gereden, die bovendien niet meetellen bij bepalen van het aantal DRU's. 
 
Belangrijk om te benadrukken is dat de gevolgen van de economische crisis merkbaar zijn geweest in 
de vorm van o.a. minder verkeer op de weg maar ook afname van reizigers in de concessies. Mede 
door dit verminderde gebruik is het OV-aanbod, waar mogelijk, aangepast op de vervoervraag een 
daling van dienstregelingsuren tot gevolg. Dit gebeurde in de vorm van verminderde bedieningstijd, 
frequentieverlaging, en het samenvoegen of opheffen van lijnen. 
 
Met het economische herstel in de afgelopen jaren groeit het OV-gebruik weer. Daarom neemt in de 
concessie Tram en Bus Regio Utrecht het vervoeraanbod weer geleidelijk toe om het 
voorzieningenniveau op peil te houden. Ook in de concessie Streekvervoer provincie Utrecht is de 
inzet met de start van Syntus per 11 december 2016 toegenomen (+9,5% dru). Beide concessies 
spelen hiermee op een passende en verantwoorde wijze in op de huidige groeiende vervoersvraag in 
de provincie. 
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